
Təhsil naziri dövlət imtahanlarının ləğvi məsələsindən danışdı
28.08.13 19:44

    “Bu gün Azərbaycanın ali təhsil sistemində mövcud problemlərdən biri də ondan
ibarətdir ki, tələbə olmaq üçün hamı eyni imtahandan keçir, ali təhsil zamanı biliklərin
qiymətləndirilməsində, ölçülməsində isə vahid qayda yoxdur”   

Bunu təhsil naziri Mikayıl Cabbarov Təhsil Nazirliyinin rəsmi “Facebook” səhifəsindəki suallar
əsasında verdiyi müsahibəsində deyib.

  

M. Cabbarov qeyd edib ki, gələcəkdə ali təhsil sistemində dövlət imtahanlarının ləğvi nəzərdə
tutulmayıb: “Burada dövlət imtahanının nəinki ləğvini nəzərdə tutmuruq, əksinə gələcəkdə
biliklərin unifikasiya edilmiş şəkildə ölçülə bilməsi, yəni müxtəlif universitetlərin imtahan, tədris
sistemlərindən keçmiş tələbələrin eyni meyarlara əsasən əldə etdiyi biliklərin yoxlanması
imkanlarını araşdırırıq. Bunun üçün dövlət imtahanı çox faydalı funksiya yerinə yetirə bilər. Ali
təhsil sistemində oxuyan tələbələr hər hansı şəkildə tələbəlik vaxtını yalnız və yalnız təhsilə
yönəltsinlər. Təhsildən sonra əsas onların hansı biliklərlə ali təhsili bitirmələri, ikincisi isə
diplomda olan qiymətlər və rəqəmlərdir. Təhsil Nazirliyi olaraq bizim işimiz ondan ibarət olacaq
ki, diplomda göstərilən qiymətlərlə real biliklər arasında heç bir fərq olmasın, diplomlarda məhz
biliklər əks etdirilsin”.
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